
Na obisku v uredništvu
Pionirskega lista

Ali ste se že kdaj vprašali, kako nastaja Pionirski list? Člani novi-
narsko-literamega krožka OŠ Jožeta Mo.škriča in naša mentorica pa
smo imeli priložnost, da si ogledamo urednlšlvo Pionirskega lista in se
seznanimo z delom urednikov.

Ko smo se vzpenjali po stopni-
cah stare hiše, smo bili nemalo
presenečni. V naših predstavah
je bila stavba, v kateri nastaja
Pionirski list, velika, prostorna,
moderno opremljcna in urejena
— ta pa še malo ni bila taka. Pro-
stor je podolgovat, podoben
vlaku. Za moderno pohištvo je
premalo prostora, zato ležijo
šopi popisanega papirja kar po
okenskih policah in omarah. Po
stenah visijo plakati in koledarji.
Vendar zbuja vsaka pisarna vtis
domačnosti in sproščenosti.

Sprejela nas je prijazna ured-
nica vesele šole Suzana Šoster, ki
nam je razkazala uredništvo in
nas povabila k pogovoru.

Najprej nas je seznanila s svo-
jim delom. Pokazala nam je pri-
spevke in slike, ki so bili priprav-
Ijeni za objavo v naslednji šte-
vilki Pionirskega lisla. Predsta-
vila nam je odgovorno urednico

Marto Lešnjak in pa glavnega
urednika Valterja Samideja, ki
sta z nami prijazno pokramlja-
la in nama odgovarjala na naša
vprašanja.

Kako Pionirski list pravzaprav
nastane?

•— Če hočemo izdati čim
uspešnejši Pionirski list, moramo
biti med seboj dobro povezani.
Vsak članek gre skoz lektorjeve
roke. Delovni čas urednikov in
sodelavcev Pionirskega lista ni
nikoli natačno določen. Kadar
pride do kakih nepredvidenih
spremcmb ali zastojev, moranio
delati tudi ponoči. Tudi sobote in
nedelje ni.so vedno proste.

Zmotil nas je Marko Rudolf.
ki skrbi za fotografije. Napravil
je nekaj posnetkov. Ogledali
smo si tudi načrt nastajanja Pio-
nirskega lista.

Kdaj ste izdali prvo številko
lista?

— Prvi izvod Pionirskega
lista smo izdali že leta 1948. Na-
klada se je od tedaj povečala že
na 68.000 iz\odov, nam je pove-
dala Marla Lešnjak. ki je pri Pio-
nirskem lislu že od njegovega na-
stanka.

Spraševali pa nismo samo mi.
Urednike je zanimalo, kakšen se
nam zdi Pionirski list, katere ru-
brike so nam všeč, kaj bi še do-
daii ali spremenili.

Všeč nam je rubrika »Pogovo-
rimo se«. V njej lahko najdemo
odgovore tudi na številna naša
vprašanja.

V prijetnem pogovoru nam je
čas kaj hitro potekel. Treba se je
bilo posloviti, kajti urednike je
čakala še kopica dela. Za delavce
Pionirskega lista je vsaka ura
dragocena.

Ko smo stopali po stopnicah
navzdol. nad urednlštvom nismo
bili več presenečeni, pač pa se
nam je zdelo naravnost čudovito.

BARBARA SAMAR,
NASTA KOPRIVEC

OŠ Jožeta Moškriča


